
vv LENS VERSLAG FORMATIECOMMISSIE 1992  
 
De formatiecommisiet bestaande uit  
Fred Grens, 
Gerard van der Kleij en  
Paul van den Steen  
ging half december 1991 na de algemene ledenvergadering van start. Opdracht was primair het formeren van een nieuw 
bestuur, secondair het samenstellen van goed bezette commissies.  
In de door de commissie ontwikkelde activiteiten zijn achtereenvolgens de volgende fases te onderscheiden:  
 
1. Aanloopfase  
In deze fase werd een plan van aanpak opgesteld en werden enqueteformulieren ter invulling uitgedeeld, waarbij gelet werd 
op een evenwichtige verdeling tussen de diverse geledingen binnen de club (zaterdag/zondag/jeugd, ns, supporter, trainer, 
etc.).   
 
2. Inventarisatiefase  
Hierin zijn de antwoorden op de enquetevragen nauwkeurig doorgenomen en op een rijtje gezet. Tevens werd gestart met de 
diverse gespreksrondes met demissionaire bestuursleden, een aantal commissies ,een aantal mensen, die positief 
gereageerd hadden op de vraag eventueel iets voor LENS te willen doen en een aantal zgn. prominenten w.o. ook ex-
bestuurs- en/of commissieleden. Ook kwamen in deze fase enige voorzichtige contacten met kandidaten buiten de vereniging 
tot stand. De fase werd afgesloten met:  

a. overzicht van namen van potentiële bestuurs- en commissieleden.  
b. formulering uitgangspunten van beleid, t.w.:  

• prestatief voetbal d.w.z. LENS terug op hoger niveau (min. 2e klasse KNVB) met als consekwentie het creëren 
van meer faciliteiten collectief zowel als individueel voor selecties zondag, A- en B-jeugd  

• aandacht voor overgang van jeugd naar senioren  

• verbetering organisatie/contact lagere senioren  

• renoveren/verbeteren accommodatie  

• verbetering PR en sponsorwerving  

• opkrikken overige verenigingsactiviteiten 
c. presentatie organisatie-opzet 

• 5-mans bestuur  

• sterk bezette commissies, in uitvoerende zin self-supporting  

• periodiek afstemming tussen compleet bestuur en commissie  

• algemene ledenvergadering in najaar en een vergadering in april voor presentatie beleid en begroting  
De onder b en c genoemde uitgangspunten zijn in de volgende fase in de gesprekken naar voren gebracht.  
 
3.Selectiefase .  
In deze fase is de balans opgemaakt en zijn voorlopige keuzes gemaakt op basis waarvan een tweede en soms een derde 
gespreksronde werd ingegaan.  
Op uitnodiging van de commissie heeft op enig moment ook Hans v.d. Kleij aan het 'denkproces' over mogelijke 
oplossingsrichtingen deelgenomen en is vervolgens ook in het vervolgstadium actief geweest.  
Het uiteindelijke resultaat van deze fase was een voorstel voor een nieuw bestuur dat aan de kandidaten werd voorgelegd:  
Cees van der Wilk  voorzitter  
Wim Kouwenhoven  secretaris  
Arthur de Groot   penningmeester  
Frans van Dijk   bestuurslid  
Ad Coret   bestuurslid  
In een afrondende bijeenkomst op donderdag 26 maart 1992 vonden deze mensen elkaar op hoofdlijnen van het te voeren 
beleid en zij verklaarden zich bereid tot het nieuwe bestuur toe te treden.  
.  
4.Afrondingsfase  
Allereerst werd de bestuursformatie verder afgewikkeld. Op 6 april 1992 vond een (zeer geslaagde) 
kennismakingsbijeenkomst plaats waarin het nieuwe bestuur aan de leden werd voorgesteld.  
Tenslotte vond in de algemene ledenvergadering van 11 mei 1992 de definitieve benoeming van het bestuur plaats met 
nagenoeg algemene stemmen. Gelijktijdig zette de formatiecommisssie haar activiteiten t.a.v. de bezetting van de commissies 
in overleg met het nieuwe bestuur voort.  
De verwachting was dat v.w.b. de bezetting van de commissies een goed gemiddelde kwantitatief, zowel als kwalitatief, zou 
kunnen worden behaald. Per commissie werd na formatie een zgn. startgesprek gearrangeerd, waarna de nieuw bezette 
commissie aan het werk ging.  
Thans zijn de diverse commissies, al of niet via bemiddeling van de formatiecommissie, als volgt bezet:  
seniorencommissie  
An Bergenhenegouwen, 
Jan Ham, 
Gerard van der Kleij, 
Wirn van der Linden, 
Ben Osse, 
Jos Witting  
(René Keus, die zich aanvankelijk beschikbaar had gesteld, is inmiddels afgehaakt)  



jeugdcommisssie  
Arnold van der Donck, 
Fred Grens, 
Paul van den Steen  
evenementencommissie  
Marian van der Donck, 
Albert Miltenburg, 
René van den Steen  
redactie  
Cees Alting, 
Albert Miltenburg  
adressering/LENSrevue  
Hier is geen sprake van een commissie, maar wel zijn er een aantal mensen, die wekelijks voor adressering en verzending 
van de LENSrevue zorgen,t.w.: 
Lou de Boer, 
Joop Heinen, 
Ap Hoppenbrouwers, 
Joop Willerns, 
Tinus van Zilfhout,  
Ronald Niamat  
accommodatie  
Hier is niet zozeer een commissie gevormd. Wel is een aantal mensen bereid gevonden zich voor de accommodatie in te 
zetten. Van bestuurszijde uit fungeert Ad Coret als aanspreekpunt. Deze mensen zijn:  
Leen van der Berg, 
Wirn Endlich, 
Joop Heynen, 
Joop Pronk, 
Piet Simoen  
barcommissie  
René van den Steen, 
Gerard van den Steen  
Hier is het grote knelpunt de barbezetting en barorganisatie. Op initiatief van de formatiecommissie is een mailing op touw 
gezet, waarbij de leden of ouders van leden middels een min of meer ludiek schrijven indrin- gend opgeroepen werden bij 
LENS te gaan 'barkeepen'. Tot onze spijt visten wij achter het net en heeft deze actie een teleurstellend resultaat opgeleverd.  
Er zal, ofwel een andere manier van werven gevonden moeten worden (de vraag is echter hoe...), ofwel een nadere analyse 
van de oorzaken van de teleurstellende response moeten worden gemaakt om vast te stellen of desinteresse in het spel is of 
dat er andere belemmerende factoren zijn.  
toto/lottocommissie  
Gerard Kernperman  
ledenadministratie  
Martin Reuver  
sponsoring/club van 100  
John van der Lubbe  
diversen  
Gesproken is ook met Richard van der Hoek sr. Na eerdere gesprekken in maart en mei, heeft hij zich na terugkeer van 
vakantie in een laatste gesprek begin november bereid verklaard op afroepbasis het een en ander te gaan doen. Hij denkt zelf 
in de eerste plaats aan allerlei klussen t.b.v. accommodatie. Ook is hij bereid tot ondersteuning bij de barinkoop o.i.d.  
Afgesproken dat de coördinator dienaangaande in het bestuur kontakt met hem zal opnemen.  
 
5. Slot 
Hier eindigt het verslag van de Formatiecommissie 1992. Ons rest slechts dank uit te spreken voor de bereidwilligheid en 
medewerking, die wij van velen hebben ondervonden. 
Tevens willen wij de hoop en het vertrouwen uitspreken, dat het bestuur in samenwerking met de commissies alle goede en 
mooie plannen, die tijdens de formatie boven zijn komen drijven, zal kunnen verwezenlijken. 
 
Den Haag, 
November 1992. 


